
 
 
 
 
 
Vážená paní ……,  
 
z pověření generálního ředitele České televize Petra Dvořáka reaguji na Váš dopis, ve kterém uvádíte, že je 
úroveň češtiny v České televizi k nesnesení.   
  
Jak již víte, Česká televize velice zodpovědně přistupuje k rozvoji jazykového projevu pracovníků v roli 
moderátorů a komentátorů. Oslovili jsme specialisty a odborníky zabývající se problematikou řečové kultury a ve 
spolupráci s nimi jsme připravili pro redaktory, moderátory i komentátory kurzy správné mluvy. Ti jsou povinni 
pravidelně tyto kurzy navštěvovat. 
 
Ačkoliv je naše úsilí o verbální trénink a správnou výslovnost neustálé, čas od času se s nešvary, jako je chybná 
výslovnost cizích výrazů, překotná mluva či používání germanismu, můžeme (nejen) na obrazovkách ČT 
setkávat. Rádi bychom Vás ujistili, že se situace již nebudou opakovat, ale lhali bychom. I moderátor, zpravodaj, 
komentátor, reportér atd. je jen člověk a bylo by chybné se domnívat, že je neomylný. Přesto bychom Vás rádi 
ujistili, že poskytování kvalitních služeb na profesionální úrovni je naší prioritou, a zefektivňujeme nastavené 
kontrolní mechanismy tak, aby tyto situace minimalizovaly. 
 
S pozdravem 
  
Miroslava Pevná 
Manažerka Diváckého centra 
  

 


